

Customer Notice 乘客通告



C202200264a02_ODII

發佈日: 2022年2月25日 張貼至: 2022年5月25日

路線 Routes E23, E23A

新增八達通巴士鐵路轉乘優惠計劃

New Octopus Bus-Rail Interchange Discounts Fare Concession Scheme

由2022年2月28日起,以八達通卡乘搭港鐵於宋皇臺站,轉乘上述路線往慈雲山(南),可享轉乘優惠,詳情如下:

Effective from 28 February 2022, a discount is offered to the passengers making the interchanges from MTR Sung Wong Toi Station to the captioned routes towards Tsz Wan Shan (South). Details are as follows:

日期	由2022年2月28日(星期一)起
	, , , , , , , , , , , , , , , , , , , ,
	From 28 February 2022 (Monday)
轉乘優惠	乘搭港鐵於宋皇臺站出閘後,轉乘路線E23或E23A前往慈雲山(南),可
Interchange	享\$1轉乘優惠。
discount	After travelling by MTR and exit from Sung Wong Toi Station, interchange to Routes E23 / E23A towards Tsz Wan Shan (South), a discount of \$1 will be offered.
建議轉乘	港鐵宋皇臺站B1出口: 亞皆老街遊樂場,馬頭涌道
巴士站 Suggest	MTR Sung Wong Toi Station Argyle Street Playground, Ma Tau Chung Road exit B1:
interchange	港鐵宋皇臺站B2及B3出口: 富豪東方酒店,太子道東
bus stops	MTR Sung Wong Toi Station Regal Oriental Hotel, Prince Edward Road East exit B2 & B3:
條款及細則	- 只接受使用成人八達通卡,餘額須為正數
Terms &	Only accept Adult Octopus card and maintain a positive balance.
conditions	- 須使用同一八達通卡於出閘後90分鐘內轉乘路線E23/E23A,當中並
	沒使用於其他交通工具
	Using same octopus card to interchange Routes E23/E23A within 90 minutes and has not been used on other transportation between both journeys.
	- 同一八達通卡於轉乘期間不能多於9次非交通工具交易
	No more than 9 non-transportation transactions between both journeys using same
	octopus card.
	- 如港鐵車程內曾於尖沙咀站及尖東站轉乘,則無法使用以上轉乘優惠
	Interchange discount will not be applicable when octopus card has been tap via Tsim Sha Tsui Station & East Tsim Sha Tsui Station during MTR trip. - 更多詳細資料請參閱城巴網頁或港鐵網頁 For more details, please refer to Citybus or MTR website.

敬請留意。Thank you for your attention.

